

Vergi ve Sosyal Güvenlik Bülteni

08.09.2025 - 2025/17

Sayın Üyemiz,

[6 Eylül 2025 tarihinde Resmi Gazete](#)'de yayımlanan Cumhurbaşkanlığı Kararları (10362, 10363 ve 10364 sayılı) ile damga vergisi, özel tüketim vergisi ve harçlarda bazı artışlar gerçekleştirilmiştir.

Buna göre; vergi dairesine, gümrük idarelerine, belediye ve il özel idarelerine verilen beyannameler ile sosyal güvenlik kurumlarına verilen sigorta prim bildirimleri üzerinden ödenen damga vergileri yaklaşık %50 oranında artırılmıştır.

Eski ve yeni damga vergisi tutarları aşağıdaki gibidir:

	ESKİ TUTAR	YENİ TUTAR
Yıllık gelir vergisi beyannameleri	672,40 TL	1.000,00 TL
Kurumlar vergisi beyannameleri	898,20 TL	1.350,00 TL
Katma değer vergisi beyannameleri	443,70 TL	665,00 TL
Muhtasar beyannameler	443,70 TL	665,00 TL
Diğer vergi beyannameleri (damga vergisi beyannameleri hariç)	443,70 TL	665,00 TL
Gümrük idarelerine verilen beyannameler	898,20 TL	1.350,00 TL
Belediye ve il özel idarelerine verilen beyannameler	329,30 TL	495,00 TL
Sosyal güvenlik kurumlarına verilen sigorta prim bildirimleri	329,30 TL	495,00 TL
5510 sayılı Sosyal Sigortalar ve Genel Sağlık Sigortası Kanunu uyarınca verilmesi gereken aylık prim ve hizmet belgesi ile muhtasar beyannamenin birleştirilerek verilmesiyle oluşturulan beyannameler	526,00 TL	790,00 TL
Yabancı memleketlerden gelen posta gönderilerinin gümrüklenmesi için postanelerce gümrüklere verilen liste beyannamelerinde yazılı her gönderi maddesi için	4,80 TL	7,00 TL



Ankara Ticaret Odası

Vergi ve Sosyal Güvenlik Bülteni

08.09.2025 - 2025/17

Damga vergisi artışları 1 Ekim 2025 tarihinden itibaren verilecek beyannameler için geçerli olacaktır.

Özel Tüketim Vergisi Kanunu'na ekli II sayılı listede yer alan yat, kotra, gezinti gemileri, diğer eğlence ve spor amaçlı deniz taşıtları, kürekli kayıklar ve kanolardaki ÖTV oranı %0'dan %8'e yükseltilmiştir.

ÖTV'deki oran artışı, 6 Eylül 2025 tarihinde yürürlüğe girmiştir.

Harçlar Kanununa bağlı 8 sayılı tarifiede yer alan; resmi makamlar tarafından gerçek kişilere verilecek silah taşıma müsaade vesikaları (Her yıl için) harcı 15.800,40 TL'den 31.600,00 TL'ye, bulundurma vesikaları harcı 25.282,70 TL'den 50.565,00 TL'ye, özel kanuna göre verilecek yivsiz tüfek ruhsatnameleri harcı 611,20 TL'den 1.225,00 TL'ye yükseltilmiştir.

Harçlardaki artışlar, 7 Eylül 2025 tarihinde yürürlüğe girmiştir.

Saygılarımızla,

Hazırlayan: Nazmi Karyağdı
Yeminli Mali Müşavir